
Bestyrelsesmøde 29 juni 2023 
 
Til stede: 
Bjarne Caspersen 
Carsten Larsen 
Jens Christian Schjøtt 
John Groth 
Niels Ebbe Lundholt 
 
Mødet afholdt kl. 17.30 på Saltholm 
 
Bjarne Caspersen: 
Efter et antal hændelser hvor forskellige beboere på alle tider af døgnet har opsøgt formanden 
med spørgsmål som formanden ikke kan eller burde kunne svare på vil bestyrelsen gerne henstille 
til beboerne at de tænker sig om inden de forstyrrer formanden og overvejer om det er noget han 
egentlig kan besvare. Hvis det er meget vigtigt - så må han jo forstyrres, men hvis det kan vente 
så send i stedet en mail til bestyrelsen. 
Hver gang der afholdes bestyrelsesmøde (sidste torsdag hver måned) er der sat tid af til 
besvarelse af spørgsmål fra medlemmerne. Bestyrelsesmøder holdes som regel i Fælleshuset - 
hvis ikke vi er der kan i ringe til os - så vil vi fortælle hvor vi er. 
Beboere på Sommervej har anmodet om tilladelse til afholdelse af loppemarked på Sommervej. 
Bestyrelsen giver hermed tilladelse til det. 
Festudvalget har anmodet om diverse indkøb til Sommerfesten. Jens Christian Schjøtt indkøber. 
Der er et antal ikke fordelte pligtformandsopgaver. Jens Christian Schjøtt undersøger. 
 
Carsten Larsen: 
En beboer har anmodet om bestyrelsens holdning til at andre beboere bevæger sig rundt i 
beboerens have. 
Bestyrelsen opfordrer beboeren til at forsøge at løse problemet selv idet det naturligvis ikke er 
noget beboeren skal acceptere. 
 
Jens Christian Schjøtt: 
Har modtaget et tilbud på renovering af p-plads for i alt 85.000 kr. Bestyrelsen vurderer forslaget 
som lidt for dyrt, men såfremt tilbudet også kunne omfatte etablering af flisebelagt plads til alle 
affaldscontainerne vil det være acceptabelt. Jens Christian Schjøtt undersøger. 
 
John Groth: 
Den nye grøntcontainer er fyldt og skal tømmes. Bjarne Caspersen iværksætter. 
 
Niels Ebbe Lundholt: 
Har endnu ikke modtaget kommentarer fra øvrige bestyrelsesmedlemmer vedrørende forslag til en 
ny pligtordning. Bestyrelsen vil fremkomme med bemærkninger inden næste bestyrelsesmøde. 
Fælleshusets moppespand og vasketøjskurv trænger til udskiftning. Jens Christian Schjøtt 
iværksætter.Der mangler et batteri (DeWalt) til en af husets hækkeklippere. Carsten Larsen 
undersøger om vi i 
stedet skal anskaffe en hækklipper + batterier der kan bruges til vores øvrige haveredskaber der 
er af mærket Stiehl. 
Vores kontor trænger til oprydning. Flag skal sorteres, nøgler skal afmærkes mm. Bestyrelsen vil i 
forbindelse med næste bestyrelsesmøde gennemføre oprydning af kontoret. 
Næste bestyrelsesmøde: 



Bestyrelsesmøde i juli aflyses pga ferie. Næste møde afholdes 31 august 17.30 i Fælleshuset. 
Niels Ebbe Lundholt 


